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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2008. április 25. napján megtartott 
ülésén elhangzott interpellációra az alábbi választ adom: 
 
Kálmán János képviselő úr arra kért választ, hogy mi indokolta a strand területén 2 
egészséges fa vegetációs időszakban történő kivágását.  
 
Ez év tavaszán – személy- és vagyonbiztonsági okokból – több fát kellett eltávolítani a 
Sportközpont létesítményeiből, a labdarúgópályákról, az Üdülőházak és Kemping, valamint 
az Uszoda területéről. A kivágott fák között volt a kifogásolt 2 nyárfa is. Ezek a fák 
elöregedtek, évről évre egyre nagyobb veszélyt jelentettek a környezetükre, különösen heves 
széllökések esetén. A fák kivágása előtt a főkertésszel a szükséges egyeztetés megtörtént. A 
kivitelezés - a szervezési nehézségek miatt - néhány héttel eltolódott, de a közintézményekre 
vonatkozó balesetmentesség biztosítása érdekében a munkát el kellett végezni.  
 
Az Uszoda jelenlegi faállományának fajtaösszetétele nem optimális az ellátandó feladathoz. 
Főleg a nyárfák virágzási időszaka okoz problémát a medencék üzemeltetésében, mert a 
pehelyszerű szálló virágzat eltömíti a gépészeti egységek szűrőit, a pollenje miatt 
környezetkárosítóak és ezáltal rontják a szolgáltatások minőségét.  
 
A kivágott fákat császárfákkal pótoljuk. Ez a fafajta közepes termetű, viszonylag gyorsan nő, 
így hamar árnyékot ad, gondozása és karbantartása egyszerűbb. 
 
 
Szentes, 2008. május 05. 
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  Tomcsányi Ferenc 
  igazgató 


